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Abstract (en)
The invention relates to a cleaning process, in particular for a component which is especially a steam generator. In this case, a complexing agent
is used. It is envisaged that, for the removal of metallic lead, the lead is oxidised and the resulting lead compound is converted into a complex,
while lead is still being oxidised. For this purpose, the complexing agent used is a salt of a complex-forming acid and an alkalising agent in aqueous
solution. The pH value of this solution can be between 8 and 11. After the formation of a lead complex, the resulting solution is removed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Reinigungsverfahren, insbesondere für eine Komponente, die insbesondere ein Dampferzeuger ist. Dabei wird
ein Komplexbildner verwendet. Es ist vorgesehen, daß zum Entfernen von metallischem Blei dieses oxidiert und die dadurch entstehende
Bleiverbindung, während noch Blei oxidiert wird, komplexiert wird. Dazu wird als Komplexbildner ein Salz aus einer komplexbildenden Säure und
einem Alkalisierungsmittel in wäßriger Lösung verwendet. Der pH-Wert dieser Lösung kann zwischen 8 und 11 liegen. Nach der Bildung eines
Bleikomplexes wird die entstandene Lösung entfernt.
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